
                                                               

                                                          
 
 
 
 
Notulen VDEB jaarvergadering 12 april 2023 in De Schulp aanvang 19.30 uur 
 
Aanwezigen namens VDEB: 
Deborah Dekker-Roozendaal 
Rob Tijsen 
Onno Ooijevaar 
Friso Lus9g 
Ton van der Heide 
Jeanine Beentjes 
Nicole Zwartelé (gemeente Bergen) 
Bart Henneman (gemeente Bergen) 
Steven Kalverdijk (gemeente Bergen) 
Jan de Koning (archeoloog) 
 

1. Opening (Henk) 
Henk opent met iedereen van harte welkom te heten en met een uitleg hoe 
het afgelopen jaar is gegaan. Met name dan de projecten RuygekroN, 
Haventje, renova9e de Schulp, verplaatsing Muziektent, Brinkie,  Doet ook 
een dringende oproep voor nieuwe leden en met name bestuursleden. Ook 
geeN hij aan dat de vergaderdata op de website te vinden zijn en dat iedereen 
welkom is om aan te sluiten. 

2. Jaarcijfers (Onno - Klariska) 
Onno presenteert de jaarcijfers met de kanPekening dat we in het lopende 
jaar waarschijnlijk meer kunnen/willen uitgeven. De kascommissie (Klariska 
Schipper en Louis Vlaar) keurt de jaarcijfers goed en kondigt vertrek aan. 
Klariska vraag of vrijwilligers zich voor de jaarlijkse kascontrole willen melden. 

3. Werkgroep verkeer (Ton) 
• Afslag A9  - lijkt er voorlopig niet te komen 
• Rondje West  -            N.a.v. gesprekken met de gemeente en de PWN   

komt er voorlopig nog geen directe ontslui9ngsweg 
van/naar de parkeerplaats (Nieuw Westert – 
Randweg). Een aanwonende wist te melden dat er 
hooguit een bord zal worden geplaatst                                   
(om automobilisten naar de Oude Schulpweg te 
wijzen). 
 



• Kerkplein  - men blijN zorgen houden over doorstroming als  
project Kerkplein doorgaat. 

• Herenweg   - project vordert gestaag 
• Vennewatersweg  - mogelijk nieuw project om snelheid eruit  

te halen  
• 30km-zone (verkeersplan gemeente Bergen) – mogelijk worden er  
nieuwe snelheidsreducerende maatregelen bekeken.  
• Sluipverkeer afslui9ng Rijksweg Limmen -  men maakt zich 

zorgen over de toename van het verkeer, zeker omdat dit nog een hele 
9jd duurt voordat dit af is. 

4. Werkgroep wonen (Rob) 
• Verplaatsing Deka 
• Diverse woningsbouwprojecten 

Tevens kondigt hij zijn vertrek als secretaris aan.  
5. Diverse projecten (Deborah) 

• Sinterklaas 
• Kerst 
• Beweegtuin Joeb/De Schulp – is nog niet helemaal af (verlich9ng) 

Van hieruit komen vragen naar wensen voor gehandicapten. 
6. Nieuwe werkgroepen (Friso) 

Mogelijke nieuwe projectgroepen kunnen zijn: 
• Schiphol: met het oog op het herleggen van aanvliegroutes en door 

het gebruik maken (de plannen) van GPS i.p.v. ILS waardoor 
aanvliegfrequen9e opgeschroefd kan worden. 

• Natuur: kaalslag duinen bij Bergen a/Zee, kan dat ook bij ons gebeuren? 
• Jeugd: o.a. Adelbert 

7. Rondvraag en sluiVng (met aansluitend een uitleg over de archeologische 
vondsten gedurende de renovaVe van de Herenweg – Jan de Koning) 
 

 
 


